

Dengan peraturan global produk ganja yang semakin ketat, terutamanya keperluan yang semakin meningkat untuk perlindungan kanak-kanak, keselamatan pembungkusan ganja telah menjadi tumpuan pengguna dan jenama. **Pengilang kotak timah Shangzhimei** berpegang kepada semangat inovasi dan telah melancarkan kotak timah ganja gelongsor dengan butang, yang bukan sahaja berfungsi tetapi juga mempunyai keupayaan perlindungan kanak-kanak yang sangat baik.



Sorotan produk: Ketukangan ketepatan direka untuk keselamatan kanak-kanak

Kotak timah ganja gelongsor kalis kanak-kanak ini menggunakan struktur penutup tolak tarik tiga keping, digabungkan dengan reka bentuk butang yang unik, untuk mencapai tahap perlindungan keselamatan yang tinggi. Badan kotak perlu menekan butang sebelum ia boleh dibuka, dengan berkesan mengelakkan risiko kanak-kanak membukanya secara tidak sengaja. Dengan mekanisme perlindungan yang bijak ini, ibu bapa boleh menyimpan produk seperti gula-gula kanabis tanpa perlu risau tentang sentuhan tidak sengaja oleh kanak-kanak yang ingin tahu.

Bahan plat tin gred makanan untuk memastikan perlindungan kesihatan dan alam sekitar

Kotak timah ganja gelongsor kalis kanak-kanak menggunakan plat timah gred makanan dengan ketebalan 0.23 mm. Bahan ini selamat dan tidak toksik dan tidak akan menyebabkan sebarang pencemaran kepada produk yang disimpan. Pada masa yang sama, bahan berkualiti tinggi ini mempunyai kelembapan yang baik dan rintangan cahaya, yang dapat mengekalkan kesegaran dan kualiti produk dengan lebih baik.

Kepentingan perlindungan kanak-kanak: tanggungjawab dan trend

Kajian telah menunjukkan bahawa kes kanak-kanak secara tidak sengaja makan produk ganja kerana pembungkusan yang tidak betul adalah perkara biasa, yang menimbulkan bahaya keselamatan yang serius kepada keluarga. Oleh itu, negara telah mengemukakan syarat ketat untuk pembungkusan produk ganja, seperti Pensijilan Pembungkusan Selamat Kanak-kanak (CRP) di

Amerika Syarikat. Kotak timah rami gelongsor yang dihasilkan oleh Shangzhimei Tin Box Manufacturer ini menyediakan pengguna dengan penyelesaian yang memenuhi piawaian keselamatan antarabangsa melalui reka bentuk yang inovatif, dan merupakan pilihan terbaik untuk jenama memenuhi tanggungjawab sosial mereka.

Pelbagai fungsi dan cantik

Selain prestasi keselamatan, kotak timah rami gelongsor kalis kanak-kanak ini mempunyai penampilan yang ringkas dan bergaya, reka bentuk gelongsor yang licin dan mudah digunakan. Permukaannya menyokong percetakan berkualiti tinggi, yang boleh menyediakan jenama dengan reka bentuk tersuai yang unik dan meningkatkan daya tarikan pasaran.

Berhati-hati mencipta setiap butiran untuk mengiringi pengguna

Dengan pengalaman industri selama bertahun-tahun dan teknologi profesional, Shangzhimei Tin Box Manufacturer China komited untuk menyediakan pelanggan dengan penyelesaian pembungkusan rami berkualiti tinggi. Kotak timah gelongsor kalis kanak-kanak ini bukan sahaja memenuhi permintaan industri untuk keselamatan, tetapi juga menyediakan pilihan terbaik untuk jenama untuk meningkatkan daya saing pasaran mereka.

Jika anda sedang mencari penyelesaian pembungkusan ganja yang menggabungkan keselamatan, perlindungan alam sekitar dan reka bentuk yang inovatif, sila hubungi pasukan [**Pembekal Kotak Timah Ganja Guangdong**](#) untuk merasai perkhidmatan profesional. Marilah kita bekerjasama untuk mengiringi keselamatan pengguna dan masyarakat!



Regular inventory of more than 1,000 tons of raw materials

which ensures the prices of our tin boxes are stable and the long-term cooperation is more guaranteed









